

ICDP RUSSIA – REPORT

NOVEMBER 2024



Photo : ICDP conference participants

На русском

ICDP в России продолжает развиваться, благодаря активному участию Оксаны Исаевой и Семейного центра Лада в Нижнем Новгороде
За 2024 год на конференции Оксана Исаева провела 2 ознакомительных семинара по ICDP подходу для 25 работников социальной сферы, работающими с семьями и детьми с ограниченными возможностями здоровья и с детьми-инвалидами Нижегородской области и 20 студентов вузов Нижнего Новгорода, а также выступила на конференции «Воспитательный потенциал замещающей семьи - основа ее благополучия» с рассказом о возможностях программы для 100 родителей, имеющих приемных детей и специалистов, работающих с такими семьями
В течение года было проведены групп для 50 родителей детей с ограниченными возможностями развития.



In English

ICDP is developing in Russia (in Nizhny Novgorod City), thanks to the Lada Family Centre and the activities by Oksana Isaeva, PhD in Psychology, HSE University.

In 2024 Oksana Isaeva held 2 trainings on the ICDP programme.

One was for 25 social workers working with families and children with disabilities.

The other was carried out to train 20 students from Nizhny Novgorod Universities.

Photo: ICDP present for conference participants



Photo: training workshop for new facilitators conducted by Oksana Isaeva

Apart from the training workshops, Oksana also conducted a master class at the Conference “The educational potential of a foster family is the basis for its well-being”.

The conference had a total of one hundred participants. At this conference Oksana explained about ways of applying ICDP in relation to working with foster parents, as well working with specialists who work with such families.



During the year, the specialists at Lada Centre ran ICDP courses and they held ICDP group meetings for 50 parents of children with disabilities.